
Sprawozdanie rzeczowe Rady Rodziców za rok szkolny 2023/2024.

W minionym roku szkolnym z wpłaconych przez Was pieniędzy

- wsparliśmy finansowo inicjatywę powstania Spółdzielni  Uczniowskiej  i  prowadzonego przez nią Sklepiku

„Kornelek” (ponad 1.000 zł). Prace organizacyjne opiekunów P. Ociepki i P. Kawki, trwały od początku roku

szkolnego. Remont pomieszczenia wykonała szkoła rękami wspaniałego pana konserwatora.

- Na Strefę Ciszy przeznaczyliśmy 1.738 zł, reszta to zaangażowanie i praca pracowników szkoły. Dzieci i

nauczyciele chcieliby jeszcze jedno takie miejsce, gdyby tylko szkoła troszkę poszerzyła mury :)

- Zakupiono lektury i  inne książki do biblioteki korzystając z zewnętrznego finansowania i  Państwa wkładu

zebranego w zeszłym roku. Zakupiono nowe regały do biblioteki 1.750 zł.

- Każdego  roku kupujemy nagrody książkowe, statuetki. W tym roku przeznaczono na to ponad 3.300 zł. 

- Koszt utrzymania kserokopiarki wyniósł ponad  2.200 zł.

- Wspieramy finansowo samorząd szkolny, świetlicę oraz nauczycieli organizujących konkursy-  prawie 3.400

zł (ponieważ szkoła nie dostaje pieniędzy z UM na nagrody).

- Sfinansowano wyjazd Koła Teatralnego na konkurs w Jaworznie.

- Na Pasowanie na ucznia i pamiątki dla absolwentów przeznaczyliśmy prawie 800 zł.

-  Oczekujemy  na  dostawę  wygodnych  siedzisk  dla  dzieci,  które  zostaną  umieszczone  na  korytarzu  na

parterze. Worki sako pojawiły się też na drugim piętrze. Przeznaczyliśmy na to cały zysk z pikniku i jeszcze

trochę, czyli ponad 5.800 zł. Przelew wykonaliśmy we wrześniu, i też w tym miesiącu pufy powinny się już

pojawić na korytarzach.

Większość z tych wydatków była możliwa, ponieważ w poprzednim  roku  szkolnych  zebraliśmy  10,5 tyś zł +

piknik 7.300 zł. W tym roku tylko (i aż) 6 tyś. zł. z wpłat rodziców + 4.250 zł z pikniku.  

Składki  klasowe  przeznaczacie  Państwo  na  wydatki  waszej  klasy  a  środki  z  RR  jak  widzicie

wykorzystujemy na wszystko to, czego UM nie może nam zapewnić.

Dziękujemy wszystkim za okazane wsparcie i zaufanie. Chętnych zapraszamy do współpracy.

Przewodnicząca Rady Rodziców Magdalena Kozera


